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Actualitat

L'Ajuntament aprova una modificació dels pressupostos d'1,2
milions per fer front a noves inversions

Dimecres 29 de març de 2006
El ple ordinari del mes de març, celebrat ahir, va aprovar una modificació dels
pressupostos de 2006 de 1.273.900 euros per fer front a inversions com la plaça
Major i la remodelació de carrers i infraestructures. La modificació incorpora
partides de diners que van sobrar del passat exercici, suplements de crèdit i
generacions de crèdit derivades de la venda de terrenys i per aportació d'altres
entitats. La regidora de l'àrea de Territori, Gemma Perich (CiU), va apuntar que amb
la modificació "mantenim l'equilibri d'inversions sense augmentar el deute
sobre el municipi". En aquest sentit, el regidor de l'Àrea Econòmica, Jordi
Permanyer (ERC), va apuntar que el nivell d'endeutament de Castellar a la
liquidació de l'exercici de 2005 va ser del 82,61% quan a la del 2004 el percentatge
era superior al 87%. A més, Permanyer va afegir que "baixa l'endeutament
perquè en els pressupostos fem una previsió molt prudent i a la baixa dels
ingressos i al final de l'exercici n'acabem rebent molts més". La regidora del
PSC Rosa Massot, va justificar el vot en contra del seu grup municipal dient que
"tot i disposar de diners que van sobrar del passat exercici, es prefereix vendre
terrenys disponibles a Can Bages" en lloc d'esperar-se i "fer-ho en un moment
que potser els terrenys valdrien més". Massot també va criticar "l'espectacular
augment" de l'arranjament de carrers i places a poc més d'un any de les eleccions.
L'alcaldessa de Castellar, Montse Gatell (CiU), va replicar-li que atribuir
l'arranjament de carrers i places a la pròxima cita electoral "és un argument
recurrent" però no per això "deixarem de fer coses perquè s'acostin les
eleccions". El portaveu d'ICV-EUA, Xavier Garcia, va explicar que des que es van
aprovar els pressupostos de 2006 "no veiem gens bé la venda de terrenys de Can
Bages". Garcia va afegir que, en el seu moment, "ens vam oposar a la plaça
Major i ara ens hem de vendre part del patrimoni". La modificació del
pressupost va ser aprovada per 10 vots a favor –CiU i ERC- i 6 en contra, els del
PSC i ICV-EUA. Un altre dels punts de l'ordre del dia del ple era l'aprovació del
Consorci Comarcal de Promoció Econòmica. Aquest organisme suposa un nou
model de gestió descentralitzada de polítiques actives d'ocupació, que respon als
principis de cooperació público-privada, dimensió territorial i seguretat jurídica. Per
Permanyer, la justificació d'aquest consorci es pot resumir en cinc línies
estratègiques: "S'impulsa la corresponsabilitat público-privada per a promoure
més i millor ocupació a la comarca; es fa front a l'ajust industrial i a la
deslocalització d'empreses; es potencia la qualificació del capital humà;
s'impulsa la millora de la qualitat dels llocs de treball i es promou la inclusió
social". La proposta va ser aprovada per unanimitat per tots els grups. El regidor del
PSC, Ignasi Giménez, va afegir que la posada en marxa del consorci era una bona
notícia per "la col·laboració del sector privat i públic". El portaveu d'ICV-EUA
va lloar la creació d'aquest organisme perquè "els ajuntaments tindrem més pes
específic". Un altre dels temes que es van abordar a la sessió plenària va ser la
modificació del reglament i l'ordenança fiscal del Centre de Serveis del Pla de la
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Bruguera tenint en compte l'ampliació de l'espai que "ha suposat una major
complexitat de funcionament i de gestió, així com un increment de les despeses
que cal reflexar a l'ordenança fiscal", va assegurar el regidor de l'Àrea
Econòmica. Així, el preu del lloguer dels 17 locals del Centre de Serveis varia en
funció del nombre de metres quadrats, amb una forquilla que va des del 180 euros al
mes per un local de 18,5 m2 als 340 pel local més gran, de 34,8 m2. El regidor
socialista Jordi Carcolé va argumentar l'abstenció del seu grup dient que l'aplicació
de les tarifes responen "a una manca de previsió" de l'equip de govern ja que
l'ampliació del Centre de Serveis es va completar a l'octubre i ja es podia haver
inclòs la nova ordenança aleshores. Permanyer va contestar que l'ordenança s'aprova
ara perquè "està vinculada el més exacte possible a la dimensió de l'espai i a
l'entrada en funcionament de totes les dependències". El ple va finalitzar amb la
lectura de dues propostes, consensuades per tots els grups municipals. La primera,
que va ser llegida per portaveu d'ICV-EUA, feia referència al 75è aniversari de la II
República i proposava, entre d'altres qüestions, "condemnar l'aixecament militar
del 18 de juliol de 1936 i fer un acte d'homenatge als polítics republicans que
van ser perseguits pels seus ideals". L'altre moció, que va ser llegida pel portaveu
d'ERC, dóna suport als treballadors i treballadores de Ràdio 4 i TVE Sant Cugat,
davant el pla de viabilitat de l'ens públic que suposa la desaparició de la històrica
emissora i la reducció a 30 minuts de la programació de TVE a Catalunya. Tot i que
tots els grups van donar suport a la moció, el regidor socialista Pepe González va
voler matisar que la marca de Ràdio 4 "s'ha de mantenir per raons històrico-
sentimentals" mentre que TVE "ha d'avançar cap a un model de rendibilitat
social".
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